
کل  فوتبال، دبیر  در ماجرای فساد در  آرمان ملی:   
سابق فدراسیون فوتبال، رئیس وقت کمیته وقت آموزش 
فدراسیون فوتبال، سرپرست وقت فدراسیون فوتبال، یکی 
از مجری های برنامه های ورزشی صداوسیما، رئیس وقت 
، دبیر وقت سازمان لیگ برتر در  کمیته مسابقات لیگ برتر
سال ۱۳۹۸- ۱۳۹۹ نیز به اتهام اخذ رشوه به دستگاه قضائی 

در استان کرمان احضار شده اند. 
   تشکیل پرونده 

اواخر اردیبهشت ماه سال جاری رئیس کل دادگستری 
استان کرمان از تشکیل یک پرونده با موضوع اتهام فساد 
مالی در یکی از باشگاه های فوتبال در استان کرمان خبر داد 
و ضمن اعلام تحت تعقیب قرار گرفتن چندمسئول قبلی 
باشگاه بیان کرد که پنج چهره در این زمینه احضار شده اند.
گزارش ایرنا از پایگاه اطلاع رسانی دادگستری استان  به 
کرمان، حجت الاسلام ابراهیم حمیدی دوشنبه شب در 
تشریح جزئیات این خبر گفت: پس از کسب گزارشی از سوی 
سازمان اطلاعات سپاه استان مبنی بر وقوع فساد مالی در 
یکی از باشگاه های لیگ برتری استان بلافاصله رسیدگی 
به موضوع در دستور کار دستگاه قضائی قرار گرفت. وی 
افزود: در این رابطه چند نفر از مسئولان سابق این باشگاه 
تحت تعقیب قضائی قرار گرفته اند و تحقیقات تکمیلی در 
این رابطه ادامه دارد. رئیس کل دادگستری استان کرمان 
اعلام کرد: تخلفات صورت پذیرفته مربوط به سال ۱۴۰۰ و 
قبل از آن است و در این رابطه در زمستان سال گذشته 
پرونده ای در دستگاه قضائی استان کرمان تشکیل شده 
بود. حجت الاسلام حمیدی خاطرنشان کرد: در این رابطه 
همچنین روز )شنبه ۲۲ اردیبهشت ماه( پنج نفر از افراد در 
کمیته داوران و اعضای فدراسیون فوتبال، سازمان لیگ و 
یک روزنامه نگار ورزشی برای ادای توضیحات به دستگاه 
قضائی کرمان احضار و دعوت شده اند. رئیس کل دادگستری 
استان کرمان مبارزه با فساد را خط قرمز دستگاه قضائی 
اعلام کرد و هشدار داد: دستگاه قضائی بدون اغماض با افراد 
مفسد در هر پست و جایگاهی برخورد خواهد کرد. وی عنوان 
کرد: باتوجه به اینکه پرونده در مراحل تحقیقات اولیه قرار 
دارد و اطلاعات تکمیلی در این رابطه از سوی روابط عمومی 
دادگستری استان اطلاع رسانی خواهد شد. به گزارش ایرنا 
کرده  برخی منابع خبری محلی طی روزهای اخیر اعلام 
بودند که دادگاه مربوط به این افراد مرتبط به باشگاه مس 
رفسنجان تشکیل شده و پای چند نفر از فدراسیون فوتبال 

نیز در این زمینه در میان است. 
   مبلغ 

کسیون ورزش مجلس  محمد مهدی فروردین رئیس فرا
شورای اسلامی اعلام کرد که تقریبا مبلغ فساد در فوتبال 
۲۰۰ میلیارد تومان است. فروردین درباره رقم بودجه حوزه 
انتخابی اش گفت: رقم بودجه یک سال حوزه انتخابی ام 
۱۸۰ میلیارد تومان است. مبلغ فساد در فوتبال تقریبا ۲۰۰ 
میلیارد تومان است، اما نمی توانم آن را تایید تا تکذیب کنم. 
ما هم در حد شنیده ها همین رقم را شنیده ایم. اصلا رقم 
مبادله شده یک میلیون تومان بوده باشد. وقتی نیت غیر از 
مسائل فیرپلی بوده است، قطعا شدیدترین برخوردها و اشد 
مجازات ها باید در نظر گرفته شود. تعارفی هم در کار نیست و 
کی داشته  اعتماد سازی است. فوتبالی که می تواند فضای پا

باشد نباید به این صورت شود. 

   بازداشتی ها 
۲۱ خردادماه انتخاب نوشت: بعد از آنکه خداداد افشاریان، 
رئیس کمیته داوران فدراسیون فوتبال و فریبرز محمودزاده 
مسئول برگزاری بازی های لیگ یک در سال صعود مس 
، طی روزهای گذشته بازداشت شدند،  رفسنجان به لیگ برتر
حالا خبر بازداشت یکی دیگر از مسئولان سازمان لیگ که 
نامش از ابتدا در این پرونده شنیده شده بود، رسانه ای 
شده است. آنطور که ابراهیم حمیدی رئیس کل دادگستری 
استان کرمان خبر داده، صبح امروز و در ادامه رسیدگی به 
پرونده فساد در باشگاه فوتبال مس رفسنجان، آقای )س. م( 
از مسئولان سابق سازمان لیگ به دستگاه قضائی در استان 
کرمان احضار و به اتهام اخذ رشوه با قرار تامین مناسب روانه 
زندان شد. البته منظور از س. م مطمئنا سهیل مهدی است. 
کاملا مشخص است که رئیس کل دادگستری استان کرمان، 
کد کدام یک از مسئولان سازمان لیگ را داده است. فردی که 
به همراه خداداد افشاریان، وقتی نامشان در پرونده فساد در 
فوتبال مطرح شد، از کارشان در سازمان لیگ)سهیل مهدی 
و فریبرز محمودزاده( و فدراسیون فوتبال)خداداد افشاریان( 
تعلیق شدند و البته که او در گفت وگو با فوتبالی، درباره اینکه 
چرا در محل کارش حاضر نشده، چنین توضیحی داده بود: 
به هر حال اتهامی به من زده شده است و این پرونده باید 
به مرحله ای برسد که به این موضوع در چهارچوب قانون 
رسیدگی شود و بنده هم در خدمت دستگاه قضا هستم. این 
کناره گیری من از فوتبال هم به همین علت بود تا خدشه ای 

به بدنه فوتبال وارد نشود. 
   آخرین وضعیت 

صبح روز گذشته سخنگوی دستگاه قضا درباره آخرین 
وضعیت پرونده فساد در فوتبال، گفت: در راستای رسیدگی 
به فساد در باشگاه مس رفسنجان برای چند نفر از مسئولان 
باشگاه و لیگ، کمیته داوران و گزارشگران ورزشی پرونده 
کنون با تامین های مناسب  تشکیل و تفهیم اتهام شدند که ا

آزاد هستند. وی ادامه داد: مدیرعامل سابق باشگاه گل گهر 
سیرجان با سپردن وثیقه در تاریخ ۲۴ تیرماه سال جاری 
از زندان آزاد شده است، اخیرا نیز ۵ نفر جدید در همین 
ارتباط احضار شده اند. پیگیری های میزان از جزئیات 
پرونده نشان می دهد، دو نفر از مسئولان وقت فدراسیون 
فوتبال و مدیرعامل وقت باشگاه شمس آذر با قرار مناسب 
در بازداشت هستند. همچنین در ادامه رسیدگی به پرونده 
فساد در فوتبال و تحقیقات به عمل آمده، مدیرعامل سابق 
یکی دیگر از باشگاه های لیگ برتری فوتبال نیز تحت تعقیب 
قضائی قرار گرفته است. دبیر کل سابق فدراسیون فوتبال، 
رئیس وقت کمیته وقت آموزش فدراسیون فوتبال، سرپرست 
وقت فدراسیون فوتبال، یکی از مجری های برنامه های 
 ، ورزشی صداوسیما، رئیس وقت کمیته مسابقات لیگ برتر
دبیر وقت سازمان لیگ برتر در سال ۱۳۹۸- ۱۳۹۹ نیز به 
اتهام اخذ رشوه به دستگاه قضائی در استان کرمان احضار 
شده اند. به گفته سخنگوی قوه قضائیه فساد در فوتبال 
از دو جنبه مسأله مهمی در جامعه است؛ ابتدا از منظر 
تیم هایی که با زحمات زیاد در مسابقات شرکت و با بازی های 
جوانمردانه تلاش می کنند به حقوق خود برسند، از این 
رو موضوع جوانمردی بسیار مهم است که باید تلاش های 
کار می کنند با  که در این زمینه صادقانه  مجموعه هایی 
فساد هدر نرود. نکته دوم، تدارکاتی مانند شناسایی، 
لی و اسپانسر ها است؛ این  معرفی، خرید و فروش بازیکن، دلا
موضوع در مجموعه فوتبال با توجه به اینکه پولی که امروزه 
در این مجموعه ها صرف می شود به صورت مستقیم و غیر 
مستقیم از اموال بیت المال است، بسیار مهم است؛ از این 
رو لازم است در هر دو جنبه دقت شود و نظارت صورت گیرد. 
امیدواریم که با دقت هایی که توسط مجموعه فدراسیون 
فوتبال و نهاد های نظارتی می شود در بخش های مختلف 
ک و سالم برای رقابت های  از جمله فوتبال یک محیط پا

جوانمردانه را شاهد باشیم. 
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ادامه بررسی پرونده فساد  در فوتبال 

احضار دبیرکل سابق فدراسیون فوتبال و مجری صدا و سیما

پنج مرد مسلح در خدمت کارلتو!  
آلفردو دی استفانو زمانی گفت: فوتبال بدون 
گل مانند یکشنبه بدون آفتاب است. آنچلوتی 
برای فرار از تاریکی، انبار باروت را پر خواهد کرد. 
وینیسیوس )۲۴ساله(، رودریگو )۲۳ساله( و 
براهیم )۲۴ساله( فصل گذشته در رئال  بودند 
و ام باپه )۲۵ساله( و اندریک )۱۸ساله( به رغم 
رفتن خوسلو به قطر قدرت هجومی رئال را چند 
برابر کرده اند. ۱۰۸ گل و ۴۱ پاس گل در مجموع 
؛ پنج مرد مسلح در خدمت کارلتو.  برای پنج نفر
فراموش نکنید فصل گذشته بلینگام نیز خیلی 
به خط حمله رئال کمک کرد. مهم ترین اتفاق 
برای رئال در شروع فصل جدید خرید کیلیان 
ام باپه است. این بازیکن فرانسوی فصل قبل 
فقط ۲۹ بازی و ۲۱۵۹ دقیقه بازی کرد و کاملا 
لیگا برای تیمش به  آماده است تا از شروع لا
میدان برود. بهترین گلزن تاریخ پاری سن ژرمن 

به دنبال ثبت یک فصل تاریخی با رئال است. 

ویژه

گفتوگو

بهنام ابوالقاسم پور مهاجم سابق پرسپولیس 
و کارشناس فوتبال کشورمان در مورد نقل و 

انتقالات این روزهای لیگ برتر صحبت کرد. 
   در خصوص وضعیت نقل و انتقالات لیگ 

برتر چه نظری دارید؟
 وضعیت مالی نقل و انتقالات جالب نیست. 
نمی دانم واقعا فدراسیون ناظری بر سر انتقالات 
. چند تیم محدود بودجه  گذاشته است یا خیر
بسیار زیادی دارند که بقیه تیم ها آن مقدار را 
ندارند. این موضوع به ضرر باقی تیم های لیگ 

برتر در نقل و انتقالات می شود. 
   به نظر شما کدام باشگاه ها در نقل و 

انتقالات بهتر عمل کردند؟
کتور تا به اینجا بازیکنان خوبی را  سپاهان و ترا
جذب کردند. استقلال نیز بد کار نکرده است؛ اما 
موضوعی که مطرح است این است که منابع مالی 
رعایت نمی شود. این را هم بگویم بازیکنانی که از 
پرسپولیس می روند و دوباره به این تیم بازمی 
گردند دیگر بازدهی قبل را نخواهند داشت و آن 
شور و انگیزه از بین می رود که این موضوع هم به 

ضرر تیم است هم بازیکن. 
    در خصوص آمدن گاریدو به پرسپولیس 

چه نظری دارید؟
حاضر  حال  در  است.  روزی  به  مربی  او 
نمی توان نظری داد و باید زمان بدهیم. در 
۵ بازی اول باید ببینیم که چگونه کار می کند. 
هواداران همیشه به پرسپولیس لطف داشتند و 

درحال حاضر هم باید کمی صبر کنند. 
   نظر شما در خصوص تصمیم فدراسیون 
فوتبال مبنی بر برگزاری بازی های استقلال و 
پرسپولیس در ورزشگاه تختی تهران چیست؟

که بنده در پرسپولیس فوتبال   در زمانی 
بازی می کردم در یک بازه زمانی بازی های ما 
کیفیت  که  کردند  را در ورزشگاه تختی برگزار 
بازی ها به دلیل وضعیت بد چمن و دلایل 
دیگر به شدت پایین آمد. برگزاری بازی های 
پرسپولیس و استقلال در ورزشگاه تختی به ضرر 
هر دو باشگاه است. این ورزشگاه از دسترس 
هواداران دور است، امکانات و زمین مناسبی نیز 
ندارد. استقلال و پرسپولیس خیلی از بازی های 
کم در ورزشگاه آزادی  مهمشان را به دلیل جو حا
پیروز شدند. برگزاری بازی های این دو تیم در 
ورزشگاه تختی بیشتر به نفع تیم های غیر تهرانی 
کم نیست.  که دیگر جو آزادی بر آنها حا است، چرا

البته در نهایت به ضرر لیگ برتر کشور می شود. 

ابوالقاسم پور:
کتور  سپاهان و ترا

بازیکنان خوبی را 
جذب کردند

دختر ۱۹ ساله المپیکی ایران:  
می خواهم در پاریس بهترین 

خودم باشم 
ایسنا: مبینا نعمت زاده ورزشکار المپیکی 
تیم ملی تکواندوی بانوان در ارزیابی از وضعیت 
خود برای شرکت در بازی های المپیک پاریس 
اظهار کرد: در حال حاضر آخرین مرحله اردوی 
آماده سازی خود را طی می کنم، روند تمرینات 
راضی کننده است و در اوج آمادگی قرار دارم و 
۱۲ مرداد برای شرکت در مسابقات عازم پاریس 
می شوم. وی گفت: ۱۹ سال سن دارم و این 
اولین حضور من در المپیک است، البته با تمام 
که در صحنه المپیک با آنها رقابت  حریفانی 
خواهم داشت یک بار مبارزه کرده ام و برابر آنها 
هم برد داشتم و هم شکست خوردم. به هر 
صورت بی تجربه نیستم و تلاشم بر این است که 
بهترین خود در صحنه المپیک باشم. ورزشکار 
المپیکی تیم ملی تکواندوی بانوان ادامه داد: 
از ۴ سال پیش برای المپیک پاریس برنامه 
ریزی کرده بودم و یقین داشتم که سنم به این 
المپیک می خورد و با توجه به توانمندی خود 
یقین داشتم که در این دوره سهمیه المپیک 
را کسب خواهم کرد و به خودم ایمان داشتم. 
گر در روز مسابقه خود مبینا رقابت کند شک  ا
ندارم که بهترین نتیجه حاصل خواهد شد. 
نعمت زاده همچنین در پاسخ به این پرسش 
که برای رسیدن به المپیک چه کسانی حامی 
اصلی شما بودند؟ افزود: من از خانواده ام و 
همچنین استاد ساعی و کادر فنی تشکر می کنم 
که همیشه در این مسیر همراه من بودند و برای 
کسب سهمیه المپیک زحمات زیادی برای من 
کشیدند. امیدوارم پاسخگوی زحمات آنها باشم. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: مدیران باشگاه استقلال خوزستان طی روزهای 
کره کرده اند. تمرینات تیم  اخیر با دو مهاجم خارجی مذا
گ بوژوویچ در  فوتبال استقلال خوزستان زیر نظر میودرا
شهرکرد دنبال می شود. آبی های اهوازی تا روز هفتم مرداد در 
شهرکرد اردو خواهند داشت و از روز ۱۱ مرداد در تهران مراحل 
کنون دیدار دوستانه ای  آماده سازی را دنبال خواهند کرد. تا
ک در تهران تدارک  میان استقلال خوزستان و آلومینیوم ارا
دیده شده که برگزاری آن به قرعه کشی مسابقات لیگ برتر 
منوط است. در صورتی که دو تیم در هفته های نخست 
لیگ به مصاف هم بروند، این مسابقه لغو می شود. مدیران 
باشگاه استقلال خوزستان طی روزهای گذشته با یک مهاجم 
کره کرده اند تا در  از کشور آرژانتین و یک مهاجم کامرونی مذا
صورت حصول توافق، با این باشگاه قرارداد ببندند. پیش تر 
کوین بولی مدافع پیشین کلوژ رومانی با استقلال خوزستان 
به توافق رسیده بود که قرار است در تهران به اعضای این 
تیم اضافه شود. همچنین باشگاه استقلال خوزستان با 
فیاض میردورقی مدافع فصل گذشته صنعت نفت آبادان 
گردان بوژوویچ  به توافق رسیده و این بازیکن به جمع شا

ملحق شده است. 

بیــنالمــلل
   تیم فوتبال السد قطر امیدوار است ستاره آلمانی خط 
میانی بارسلونا را از چنگ این تیم درآورد. شبکه TV۳ کاتالونیا 
مدعی شد که باشگاه السد قطر به ایلکای گوندوگان هافبک 
هجومی آلمانی تیم فوتبال بارسلونا قراردادی سه ساله پیشنهاد 
کرده است. کاپیتان تیم ملی آلمان تابستان سال گذشته از 
منچسترسیتی به بارسلونا پیوست و بدون شک بهترین بازیکن 
تیمش هم بود، اما نتایج بارسلونا آنطور که او انتظارش را داشت 
پیش نرفت و مجبور شد دست خالی فصل را به پایان برساند. 
علاوه بر این گزارش هایی مبنی بر انتقاد ستاره آلمانی از رویکرد 
هم تیمی هایش منتشر شد که نشان از نارضایتی او از وضعیت 
تیم جدیدش داشت. شاید به همین دلیل هم قطری ها تصور 
کرده اند که می توانند ستاره سابق منچسترسیتی و بوروسیا 
دورتموند را به خدمت بگیرند. طبق اعلام TV۳، قطری ها به 
منظور رقابت با باشگاه های عربستان سعودی که در یکی دو 
، به مقصد ستاره  های بزرگ اروپا تبدیل شده اند،  سال اخیر
که البته رقم آن  گوندوگان داده اند  پیشنهادی نجومی به 
نامشخص است، اما آنقدری هست که توانسته او را به فکر 
گرچه از دست دادن گوندوگان  فرو ببرد. برای بارسایی ها هم ا
که از فروش او به دست  ضربه بزرگی خواهد بود، اما رقمی 
خواهند آورد، می تواند کمکی بزرگ در جهت رفع مشکلات 

اقتصادی شان باشد. 

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

رئیس فدراسیون کشتی ایران گفت: حضور 
حسن یزدانی روحیه تیم را بالا برد و پس از یک 
کنون افتخار  سال و سختی هایی که گذراند، هم ا

داریم به لطف خدا در جمعمان باشد. 

   برگزاری نشست؟
 علیرضا دبیر در ابتدای نشست خبری خود 
درباره حضور تیم های ملی کشتی آزاد و فرنگی 
ایران در المپیک پاریس، گفت: خیلی ها گفتند 
این نشست را نگذار. هر وقت می گذاری یکسری 
آدم که مشکل دارند یک چیزی از حرف هایت 
در می آوردند و حاشیه درست می کنند. در این 
چند سال هیچ وقت نتوانستند چیزی بگویند 
اما به شلوار من گیر دادند. یک خط فکری 
ک شروع شده بود و داشت خط می داد.  خطرنا
کنم تا در جریان واقعیت  گفتم شما را صدا 

المپیک قرار بگیرید.
 

   دخالت؟
وی در ادامه درباره اینکه آیا در مسائل فنی 
دخالت می کند یا خیر گفت: کوچ که بهترین 
حالت است، اما برای موفقیت تیم ماساژ یا آب 
هم می دهم. تیم ملی کشورم است و هر کاری 
بتوانم می کنم تا کار زمین نماند. هر کاری لازم 
گر  باشد برای تیم ملی انجام می دهم. تیم ا
گر  نتیجه بگیرد که برای کسان دیگر است اما ا
تیم زمین بخورد چه کسی باید جواب بدهد. 
من یک کوچولو کشتی گرفتم و مگر می شود 
دخالت نکنم؟ این وظیفه ام است و باید این کار 
را انجام دهم. من حتما دخالت می کنم. رئیس 
فدراسیون کشتی همچنین گفت: من مسئولم 
و باید پاسخگو باشم. مسئول این نیست کت و 
شلوار بپوشد و پشت میز بنشیند و حرف های 

قشنگ بزند. 

   انتظارات 
باره  در  ایسنا  سوال  به  پاسخ  در  دبیر 
انتظارات از کشتی در المپیک گفت: ابتدا جا 
دارد از وزارت ورزش و کمیته المپیک تشکر 
کنم و اندازه خودشان دارند کمک می کنند. 

واقعا از روز اول بعد از بازی های آسیایی 
کارمان را شروع کردیم و خیلی کمک کردند. 
پیش بینی برای صنعت و کسب کار است و 
من اهل کسب و کار نیستم. من اهل کارم. آنها 
که این کسب و کار را دارند نمی دانند ضربه 
می زنند. یک جا نوشته بود کشتی فرنگی ۳ 
طلا می گیرد. چرا دروغ می گویید؟ می خواهید 
کنید  فشار به تیم بیشتر شود؟  لول گذاری 
کسانی که در المپیک طلا گرفتند، کسانی که 
مدال گرفتند، کسانی که شرکت کردند و کسانی 
که بازماندند. چرا همین طوری می گویید. 
این حرف ها باعث فشار به تیم می شود و 
توقعات را بالا می برد. وی ادامه داد: درباره 
۸۶ کیلوگرم بگویم واقعا خوشحالم حسن آقا 
به تیم اضافه شد. او باعث شد روحیه همه 
کشتی گیران ما بالا برود. از او واقعا ممنونم 
او یک سال سخت را پشت سر گذاشت. ما از 
حسن واقعا مدال نمی خواهیم چرا بار روی 
او می گذارید. المپیک قبل آنقدر فشار روی او 
بود قبل از فینال اصلا حرف من را نمی شنید. 
حریف آمریکایی او دو بار تیلور را برده و باید 
بگویید حریف او سرسخت است. من از حسن 
گرفتنش  کشتی  توقع مدال ندارم و باید از 
لذت ببرد. به او هم گفتم خدا را شکر تو با 

کشتی برگشتی. در ۹۷ آذرپیرا اولین میدان 
المپیکش است. در ۹۲ کیلوگرم جهانی 

اوت شده است. او فوق العاده است اما واقعا 
کار سختی دارد. باید این ها را بگویید. 

   سقف خواسته ها
دبیر خاطرنشان کرد: در سال ۲۰۱۱ در جهانی 
قبل المپیک ۲۰۱۲ رضا یزدانی و تقوی طلا 
گرفتند، اما در المپیک مدال نگرفتند. چه 
ع در  تضمینی وجود دارد که امیرحسین زار
المپیک هم طلا می گیرد؟  من دنبال تقابل 
نیستم. خواهش می کنم هرچه می نویسید 
تیم  این  به  حتما  ما  بنویسید.  را  واقعیت 
امیدواریم. ما همه کارهای پشتیبانی را کرده ایم 
باقی آن دست خداست. ما از تک تک بچه ها 
انتظار داریم و خوشبین هستیم، اما برای شما 
وضعیت را ترسیم کردم. رنگرز همیشه می گوید 
کردن با دبیر واقعا سخت است. سقف  کار 
خواسته های من انتها ندارد. قول نمی دهم 
چه مدالی می گیریم اما قول می دهم تمام 
تلاشمان را بکنیم. آن ها که پیش بینی می کنند 
کار هستم.  اهل  کار می کنند. من  و  کسب 
با  افزود: یکسری  کشتی  رئیس فدراسیون 
پیش بینی هایشان بار روی تیم می گذارند. من 
از منصور برزگر لذت می برم که 
تجزیه و تحلیل می کند 
و به ما می گوید. من 
نسل   ۳ همیشه 

کشتی ایران را تحسین کردم. یکی نسل موحد و 
تختی بود که بیش ترین مدال ها را گرفتند. یکی 
نسل ما بود که در ذهنتان بیاورید چه کسانی 
بودند. به این نسل سوم فعلی باید شهامت 
را هم اضافه کنید. یکی هم نسل چهارم است 
که در آینده می آید و بهتر از الان هستند. بعدا 
می گویم چه کارهایی کرده ایم. سال های ۹۶ 
و ۲۰۰۰ بهترین تیم های تاریخ ما بودند. امیر 
خادم ، جدیدی، فلاح، محمدی بهترین های 
ما بودند اما نشد. در ۲۰۰۰ هم چهره های خوبی 
داشتیم اما نشد. ما بعد از انقلاب به غیر از 
کمیل قاسمی روی تشک ۳ طلا در آزاد گرفتیم. 
چطور می گویید ما در پاریس ۳ طلا می گیریم؟ 
مدال  نتوانستند  کسانی  چه  ببینید  بروید 
بگیرند. هیچ کس مثل خود ورزشکار دنبال 
مدال المپیک نیست. چند روز پیش با ۱۱ 
کشتی گیرمان جلسه داشتم. در ۱۹۵۶ ما ۲ 
طلای المپیک گرفتیم بچه ها اسم مربی تیم 
را نمی دانستند. اسم رئیس فدراسیون آن 
موقع را که اصلا نمی دانستند. به آن ها گفتم 
۴۰ سال بعد اسمی از من به عنوان رئیس 
فدراسیون نیست اما شما با طلای المپیک  

ماندگار می شوید. 
وی بار دیگر از رسانه ها درخواست کرد با 
مصاحبه های خود باعث افزایش بار به تیم های 

ملی کشتی نشوند. 
بر  کید  تا با  کشتی  فدراسیون  رئیس 
اینکه وظیفه دارد به وضعیت مالی و شغلی 
کشتی گیران رسیدگی کند، درباره تعیین پاداش 
۶ میلیاردی برای طلایی های المپیک از سوی 
گفت: نباید وقتی بچه ها  کشتی  فدراسیون 
تمرین می کنند دغدغه داشته باشند. مگر چند 
تا یزدانی و گرایی داریم؟ معلوم نیست یک ماه یا 
یک سال دیگر کجا باشیم؟ ۶ میلیارد جایزه برای 
طلا که گذاشتیم واقعا هیچی نیست. کاری 
کردم روسای آینده هم انجام دهند چرا که 
حق کشتی است. من از همه گرفتم و وظیفه 
داشتم پاداش خوبی در نظر بگیرم. بچه ها 
باید بدانند برای این مملکت جانشان را 

بگذارند. 

لزوم استفاده استقلال از مربی به روز 

تیم های در فصل نقل و انتقالات به دنبال رفع نقاط ضعف و 
تقویت خود هستند. به نظرم هیچ تضمینی نیست ملی پوشان 
کتور رفته اند، در آن تیم هم بازی های بسیار  پرسپولیس که به ترا
خوبی ارائه کرده و همان عملکرد را داشته باشند. بعد از رفتن 
اوسمار ویرا، پرسپولیس مربی بسیار خوبی آورده و به نظرم گاریدو 
می تواند موفق شود. گاریدو شناختی از فوتبال ایران ندارد ولی 
تمرینات را خیلی زود شروع کرده و مشخص است متوجه حضور در 
تیم بزرگ پرسپولیس شده، نگرانی هواداران طبیعی است، چون 
تیم شان را دوست دارند ولی با توجه به اینکه امور تیم و باشگاه 
خیلی خوب جلو می رود، باز هم مدعی اول قهرمانی پرسپولیس 
است. پرسپولیس همیشه برای قهرمانی بسته شده و در ظاهر 
رقبا در فصل نقل و انتقالات موفق تر هستند ولی هیچ یک مدعی 
اول نیستند و بخت پرسپولیس بیشتر از آنها خواهد بود. جدایی 
کتور، به سود تیم خواهد  سه ملی پوش پرسپولیس و رفتن به ترا
شد. پرسپولیس در آرامش فصل را دنبال می کند. هواداران 
کمک زیادی می کنند تا تیم نتیجه بگیرد و به سرمربی، مربیان 
و بازیکنان انگیزه مضاعف می دهند و به آنها یادآوری می کنند 
در چه تیم بزرگی هستند. بازیکنانی که از پرسپولیس رفتند 
گر می ماندند باعث به حاشیه رفتن تیم می شدند. مشخص  ا
است که پرسپولیس باید در چند پست یارگیری کند و مدیریت 
و کادرفنی می دانند تیم نیاز به تقویت دارد تا بتواند در لیگ برتر 
و لیگ نخبگان آسیا نتایج خوبی بگیرد. پرسپولیس مدعی اصلی 
قهرمانی است و این موضوع در طول فصل عیان می شود. در 
۲۳ دوره قبلی لیگ برتر تنها یک بار استقلال خوزستان به عنوان 
یک تیم گمنام قهرمان شد، پاس و سایپا که دیگر در سطح اول 
نیستند، فولاد هم دچار افت شده وگرنه دو قهرمانی دارد، دیگر 
قهرمانی های برای پرسپولیس، سپاهان و استقلال است. در 
کتور مدعی خواهند بود. هر چهار  این دوره هم این سه تیم با ترا
تیم هم هواداران زیادی دارند و در داخل و خارج از خانه حمایت 
روی سکو ها را حس می کنند. فاصله ای که پرسپولیس با دیگر 
قهرمان های لیگ برتر دارد و اینکه ۷ قهرمانی از ۹ قهرمانی اش در 
لیگ برتر، در ۸ دوره اخیر رقم خورده، طبیعتاً احتمال قهرمانی اش 
را از سایر حریفان بیشتر می کند. تیم های که هزینه های گزافی 
می کنند و برخی خریدهای آنها نزدیک به قرارداد مهدی طارمی با 
اینتر است، نمی توانند کیفیت طارمی را از خرید های خود انتظار 
داشته باشند. هزینه های بسیار زیادی برای بازیکنانی می شود 
که کیفیت بازی آنها در اندازه قراردادشان نیست. اجازه دهند تا 
بازیکنان خارجی با کیفیت با ارقامی که به داخلی های بی کیفیت 
داده می شود جذب شوند تا در لیگ نخبگان آسیا توان رقابت 
با تیم های مطرح عربی را داشته باشیم. تعداد بازیکنان خارجی 
نسبت به فصل قبل بیشتر شده ولی ۱+۵ بازیکن خارجی را 
می توان بیشتر کرد. دیگر قهرمانی در آسیا برای تیم های ما خیلی 
سخت شده است. حرفه ای رفتار نکردیم و پشتوانه خوبی در 
رده جوانان و امید نداریم تا سن بازیکنان بالا برود و فاصله ما با 
رقبای آسیایی بیشتر شود. گل محمدی به نسبت سال هایی 
که مربیگری کرده نتایج خوبی گرفته و ثابت کرده مربی با دانشی 
است. هواداران فولاد نگاه مثبتی به او دارند و این موضوع بار روانی 
انگیزشی خوبی به این مربی می دهد. قطعاً می تواند به فولاد 
کمک کند ولی فراموش نکنیم سال های زیادی از آخرین قهرمانی 

فولاد می گذرد و این تیم دچار افت شده است. 

پایانرأفت
کارشناسفوتبال

: از حسن یزدانی انتظار مدال ندارم علیرضا دبیر


